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kdyby ruské velvyslanectví ve Washingtonu
zveřejnilo mapu protestních tras vyznačující,
že hlavním bodem bude Kapitol? Přesně to
udělalo velvyslanectví USA v Moskvě!
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RUSKO: Lze si představit, co by se mohlo stát, kdyby ruské velvyslanectví ve Washingtonu zveřejnilo
mapu protestních tras vyznačující, že hlavním bodem bude Kapitol.

„Taková směrnice by vedla ke globální hysterii americké politiky, včetně protiruských sloganů,
hrozby sankcí a vyhoštění ruských diplomatů,“ uvedla dnes ve svém prohlášení mluvčí ruského
ministerstva zahraničí Maria Zacharovová. Protože přesně to udělalo velvyslanectví USA v Moskvě,
které oznámilo dobu a místa demonstrací za propuštění Alexeje Navalného ještě předtím, než je
oznámil jeho štáb

„Moji američtí kolegové to budou muset vysvětlit na Smolenském náměstí, kde sídlí ruské
ministerstvo zahraničí,“ uvedla Zacharová. V pátek vydalo americké velvyslanectví v Rusku nouzové
„varovné prohlášení“ o opozičních demonstracích v Rusku na podporu Alexeje Navalného.
Velvyslanectví oznámilo trasy a hodiny očekávaných shromáždění ve všech ruských městech a
vyzvalo občany USA, aby se „těmto místům vyhýbali“. Ambasáda poznamenala, že v Moskvě „se
protestující hodlají shromáždit na Puškinově náměstí kolem 14:00 a pochodovat směrem ke Kremlu“.

https://cz24.news/europoslanec-ivan-david-co-by-se-stalo-kdyby-ruske-velvyslanectvi-ve-washingtonu-zverejnilo-mapu-protestnich-tras-vyznacujici-ze-hlavnim-bodem-bude-kapitol-presne-to-udelalo-velvyslanectvi-usa-v-m/
https://cz24.news/europoslanec-ivan-david-co-by-se-stalo-kdyby-ruske-velvyslanectvi-ve-washingtonu-zverejnilo-mapu-protestnich-tras-vyznacujici-ze-hlavnim-bodem-bude-kapitol-presne-to-udelalo-velvyslanectvi-usa-v-m/
https://cz24.news/europoslanec-ivan-david-co-by-se-stalo-kdyby-ruske-velvyslanectvi-ve-washingtonu-zverejnilo-mapu-protestnich-tras-vyznacujici-ze-hlavnim-bodem-bude-kapitol-presne-to-udelalo-velvyslanectvi-usa-v-m/
https://cz24.news/europoslanec-ivan-david-co-by-se-stalo-kdyby-ruske-velvyslanectvi-ve-washingtonu-zverejnilo-mapu-protestnich-tras-vyznacujici-ze-hlavnim-bodem-bude-kapitol-presne-to-udelalo-velvyslanectvi-usa-v-m/
https://cz24.news/europoslanec-ivan-david-co-by-se-stalo-kdyby-ruske-velvyslanectvi-ve-washingtonu-zverejnilo-mapu-protestnich-tras-vyznacujici-ze-hlavnim-bodem-bude-kapitol-presne-to-udelalo-velvyslanectvi-usa-v-m/


Co to bylo – doporučení nebo směrnice? Ani organizátoři demonstrací takové plány neoznámili.
Ruské ministerstvo zahraničí uvedlo, že tato oznámení budou považována za hrubé zahraniční
zásahy do ruských vnitřních záležitostí a následovat bude „silná reakce“. Ruské ministerstvo
zahraničí už dříve vyzvalo americké diplomaty v Moskvě, aby řešili své vlastní problémy a
nezasahovali do vnitřních záležitostí jiných zemí.

„S nástupem Joe Bidena k moci se diplomaté, dříve poněkud „ukáznění“ během Trumpova
prezidentství, ale jmenovaní většinou v systému Clintonová-Obama, „urvali ze řetězu“ a nyní
podněcují skrytě i otevřeně protivládní demonstrace v Rusku. A to jsme jen na začátku“, píše řecký
server pronews.gr.

Co se samotných demonstrací týče, čísla i zprávy se poněkud rozcházejí. A to včetně počtu
účastníků. Protestovalo se ve více městech, nejvíce lidí se sešlo v Moskvě a Petrohradu. Německý
Bild píše o statisících, ale pak uvádí, že v Moskvě se na Puškinově náměstí sešlo asi 10 000 lidí. RT
píše o tisících. Pravda bude zřejmě někde uprostřed. Všechna shromáždění byla označena za
nepovolená a dochází k mnoha zatčením. Podle očitých svědků je většina účastníků ve “stáří” kolem
15 let, protože Navalného „štáb“ svolával účastníky především pomocí sociální sítě tik-tok, jejímiž
jsou tito mladí lidé typickými uživateli.
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